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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Úhlejov konaného dne 24. 5. 2023 

 

Přítomni: Lenka Šedivá, Zdeněk Šubr, Pavel Šubr, Petr Špůr, Vlasta Huňáčková,  

Leona Kulinová 

Neomluveni: Lukáš Janeček 

Ověřování: Pavel Šubr, Zdeněk Šubr 

Zapisovatelka: Vlasta Huňáčková 

Program: 

1) Zahájení 

2) Vyhodnocení zveřejněných záměrů 

3) Příprava rozvojových projektů 

4) Organizační záležitosti 

Hlasování: pro – proti – zdržel se  

 

1) Zahájení 

Na začátku zasedání, které začalo v 18:00 hodin, proběhlo přivítání přítomných.  

Zastupitelé seznámeni s programem a dotázáni, zda s ním takto souhlasí. Program schválen bez 

dalšího doplnění. 

Hlasování o schválení programu zasedání:  

 Hlasování: 6 – 0 – 0  

 

Zapisovatelka zápisu ze zasedání navržena slečna Vlasta Huňáčková.  

 Hlasování o schválení zapisovatele zápisu:  

 Hlasování: 5 – 0 – 1  

 

Ověřováním zápisu ze zasedání navržen pan Pavel Šubr a Zdeněk Šubr.  

 Hlasování o schválení ověřovatelů zápisu: 

 Hlasování: 4 – 0 – 2  

 

2) Vyhodnocení zveřejněných záměrů 

1. Záměr obce směnit byl zveřejněn na úřední desce obce v období od 20.4.2023 do 20.5.2023. 

Nikdo proti připravovanému záměru nevznesl žádnou připomínku. Geodetický plán je 

v přípravě a po jeho vyhotovení bude možné uzavřít směnnou smlouvu s p. Šafářovou.  
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Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření směnné smlouvy s p. Šafářovou a pověřuje starostku 

obce k administrativnímu zajištění této transakce. 

 Hlasování: 6 – 0 – 0  

 

2. Záměr obce prodat pozemky p.č. 551/2 a 577/5 v katastrálním území Chroustov u Miletína byl 

zveřejněn na úřední desce v období 20. 4. 2023 do 20. 5. 2023. Jediným zájemce, který v této 

lhůtě projevil zájem byl pan Zdeněk Šubr s tím, že akceptuje minimální prodejní cenu 20,- 

Kč/m2. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemků p.č. 551/2 a 577/5 v k.ú. Chroustov u Miletína 

panu Zdeňku Šubrovi za prodejní cenu 20,- Kč/m2.  

Zastupitelstvo pověřuje starostku obce k uzavření kupní smlouvy.  

Hlasování: 5 – 0 – 1  

 

 

3) Příprava rozvojových projektů  

- V rámci výběrového řízení Úhlejov autobusová zakázka u obecního řadu – část B je smlouva 

podepsaná. Realizace by měla proběhnout do 15.7.2023. 

- Projekt na energetické úspory budovy obecního úřadu (fotovoltaika, tepelné čerpadlo, topný 

systém) je těsně přes svým podáním, které musí proběhnout do 31.5.2023. Projektant 

v současné době dokončuje propočty a komunikuje s dotační kanceláří, aby byly řádně splněny 

všechny podmínky. 

- Dokončení kanalizačního zatrubnění: starostka již obdržela výškopis a polohopis lokality, 

který je předán projektantovi. Ten by měl vyhodnotit situaci a určit cenu projektové 

dokumentace. Záměr je takový, aby v letošním roce byl dokončen projekt včetně veškerých 

povolení a mohla se v roce 2024 řešit dle finančních možností realizace. 

- Na minulém zasedání dne 19. 4. 2023 se řešila dotace na obnovu komunikace Růžovka. Projekt 

je těsně před svým podáním, které musí proběhnout do 3.6.2023. 

 

4) Organizační záležitosti 

- V průběhu zasedání byla starostkou převzata nabídka na odkup pozemků p.č. 551/2 a 577/5 v 

k.ú. Chroustov u Miletína od p. Přibyla. Nabídka byla doručena dne 24.5.2023, tedy po 

termínu, protože lhůta skončila 20.5.2023. Navíc pan Přibyl neakceptuje minimální kupní cenu 
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a nabízí pouze 10,- Kč/m2. O prodeji je již rozhodnuto, kdy by obec stejně přijala výhodnější 

nabídku. Panu Přibylovi bude odpovězeno, že nedodržel podmínky podání nabídky.  

- Panu Přibylovi starostka na veškerou jeho korespondenci odpověděla. Zastupitelstvo obdrželo 

ještě opětovně reakci na žádost o zpevnění sjezdu. Reagovat na ni již nebude, protože 

stanovisko zastupitelstva je neměnné. Zbývá dořešit prasklý kanál – nejlepší by bylo zajistit 

osobu, která tomu rozumí a šla by se na tento problém podívat. Pan Petr Špůr navrhuje pana 

Kratochvíla. Starostka obce se pokusí domluvit s p. Kratochvílem, aby se zúčastnil místního 

šetření jako nezávislá a odborná osoba. 

- Obec byla informována o povinnosti předání dat obecní infrastruktury do nové databáze 

Digitální technické mapy. Tato povinnost by měla být splněna do 31.12.2023. Je zřejmé, že 

malé obce na zajištění této agendy nemají finanční i administrativní kapacity. Je zde možnost 

stát se členem Sdružení místních samospráv ČR z.s., které nabízí obcím pomoc. Pokud bychom 

řešili vše jen v režii obecního úřadu, byla by částka na zpracování geodetickým podkladů 

obrovská.  

Podmínkou pomoci SMS ČR z.s. je, že obec musí být jejich členem a mít uhrazený členský 

příspěvek. Roční členský příspěvek je stanoven na částku 3.500,- Kč + 2,- Kč na trvale 

hlášeného obyvatele. Pro obec může členství znamenat i další výhody v rámci poradenství a 

např. GDPR. Digitálně technické mapy mají zrychlit a zjednodušit stavební řízení. Je však 

otázkou, zda z výše uvedených důvodů vstoupit do dalšího spolku.  

Zastupitelstvo obce schvaluje vstup do Sdružení místních samospráv ČR z.s. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

- Bude třeba připravit obecní knihovnu na výměnu svítidel. Je třeba provést vystěhování části 

vybavení a vše zakrýt, protože se bude přidávat jedno svítidla a zásuvka pro internetová 

zařízení. Starostka se spojí se firmou Elmont spol. s.r.o., aby se domluvila, do kdy chtějí mít 

prostory připravené. 

- Starostka obce informovala zastupitelstvo o problému ohledně instalace podlahových lišt okolo 

sálu. Při přípravě projektu na topný systém bylo totiž zjištěno, že by lišty vadily při instalaci 

radiátorů. Nelze je tedy v současné době použít. Truhlář však má již materiál nakoupen, a 

protože se jedná o dub, má problém ho použít jinde. Starostka navrhuje odkoupit od truhláře 

alespoň surový materiál, který by se prozatím uskladnil na suchém místě a použil se až se tato 

záležitost vyřeší.  

Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem starostky odkoupit dubový materiál, který se prozatím 

uskladní v půdních prostorách obecního úřadu.  
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Hlasování: 6 – 0 – 0 

- Starostka informovala zastupitelstvo obce ohledně opatrovnictví p. Novotného. Zatím dle p. 

Oborníka spolupracuje a nejsou s ním žádné další problémy. Je nařízeno soudní stání na změnu 

opatrovnictví, protože se zdržuje jen v Hořicích. Stání se uskuteční 20.6.2023. Jediným 

problémem je, že ztratil veškeré doklady. Nebude se mu znovu zřizovat občanský průkaz, ale 

pro prokázání totožnosti bude mít opis rodného listu, který zůstane na obecním úřadě.  

- Na Úhlejově nikdo nečistí dešťové svody na cestách nad kapličkou. Svody na Růžovka si 

udržuje přímo starostka s manželem, ale odmítá to na jiných místech. Vždycky se o ně starali 

místní, kteří cestu používali, ale asi je to pro ně problém. Je třeba vyřešit, kdo to bude mít na 

starosti. 

- P. Šubr byl požádám zda by mohl z Hořic přivést filtrační písek k nádrži v Brodku. 

 

 

Zasedání ukončeno v 19:20 hodin. 

 

  

Zapsala: Vlasta Huňáčková: ……………………     Ověřili: Pavel Šubr: ………………………….. 

       

                   Zdeněk Šubr: ……………………….. 


